



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

Mästarråd #5

2018-10-04, Kl. 18.00, G311



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 18:08:25.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet fanns behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Sabina Hauzenberger valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Emma Good valdes till mötessekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Alla utom Vidar

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan

1.9. Fastställande av föredragslista

WOW

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Var på KMR förra veckan, de har kommit fram till en regel att alla anmälningar är bindande. Är anmälan via Google Forms ska klubbmästarna få listan och godkänna de anmälda. Om folk från ett mästeri inte dyker upp blir mästeriet betalningsskyldiga. TMEIT håller KMR 24/3, grattis till M19. Fysik vill fortfarande ha kamratsittning, blir antagligen nästa termin. Skickat folk på STAD och FEST.

2.2. Vice TraditionsMästare

2.3. PubMästare

Öl och Whisky var nice, tog kontakt med några. "fan nice" "alkohol"

2.4. SkattMästare

Räknat pengar, reviderat Internrepsbudgeten.

2.5. SkriptMästare

Har gjort protokoll.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

4. Förslag på propositioner

5. Beslut

5.1. Inaktiva medlemmar

A wild 100% appeared.

Vidar anlände 18:18:35.

Följande marskalkar inaktiveras enligt §2.6.2 i TMEITs reglemente:

Damström

Brum

Hentai

6. Diskussionsfrågor

6.1. M19

Har några vi vill peta på.

6.2. Uppföljning av event

6.2.1. Mottagningen

Det var fine, förutom att ingen sa till att PQ skulle vara där.

6.2.2. Praomötet 12/9

Var färre än förra året, vilket var bra. Bättre organiserat med stationer och sånt. Måste vara fler kvar som städar.

6.2.3. Ovvegasque 22/9

Var väl fine. Folk visste inte hur man använde kassan.

6.2.4. INternfest med QMISK 29/9

Typ inga från QMISK som var kvar och städade. Annars fine.

6.3. Kommande event

6.3.1. INternfest 13/10

OKTOBERFEST. Kommer antagligen låna dekor av Sabinas farbror.

6.3.2. Sjöslaget 14/10

40+ boiiiiiiiis.

6.3.3. TG#1 27/10

Blir antagligen spoopy.

6.3.4. KMR-sittning 24/11

Blir workshop 12/11.

6.4. Ekonomi

6.4.1. Budget

Wow moneystuff

Vi kommer inte bli ruinerade. FUCK YE

7. Övriga frågor

7.1. Future Friday

Vi behöver några representanter.

7.2. Christopher vill ha pengar till escape room

De får lite pengar för att laga mat

7.3. Göra något med TMEIT 10/11???

Prison Island???. Laserdome + O'Learys (GRATIS BOWLING & SHUFFLEBOARD?????)

8. Kommande händelser

8.1. Öråd 11/10

waow

9. Mötets avslutande

Har Vidar fixat kalender????? Ja. Typ. Nej, sen.
19:26:31

Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Mötessekreterare
Secretary of the Meeting